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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen iparág települ a Pécs mellett létesülő ipari 
parkba?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
A kormány a Bicsérd, Kővágótöttös és Kővágószőlős községek közigazgatási területén fekvő egyes 
földrészletek beruházási célterületté nyilvánításáról szóló 1268/2023. (VII. 10.) Korm. 
határozatában a Pécs szomszédságában lévő települések területén egy több tucatnyi helyrajzi 
számon nyilvántartott, óriási kiterjedésű mezőgazdasági területet nyilvánított beruházási területté. A
cél – amelyet kormánypárti politikusok is megerősítettek – egyértelmű: ipari park létesül a 
területen.
 
Kérem, hogy válaszoljon a kérdéseimre.
 
Terveznek-e a most átminősített területen bármilyen, az akkumulátorgyártáshoz kapcsolódó 
beruházást?
Kinek a tulajdonában vannak a most átminősített területek?
Tekintetbe vették-e, hogy 10 km-en belül fekszik a Pécs ivóvízellátásának tekintélyes részét adó 
pellérdi és tortyogói vízbázis? Vizsgálták-e ennek kockázatait?
Mikor lesz nyilvános a terület fejlesztésére vonatkozó háttértanulmány?
Bevonják-e a terület fejlesztéséről szóló jövőbeni döntésekbe az érintett helyi önkormányzatokat és 
a helyben élőket?
Tiszteletben tartják-e a pécsi lakosság és a pécsi önkormányzat közgyűlési határozatban 
kinyilvánított akaratát, amely szerint a pécsiek nem szeretnék, ha akkumulátorgyártáshoz 
kapcsolódó ipari tevékenység települne a lakóhelyük közelébe?


